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REFEREN C E: CLCS.30.2009.LOS.Rev. l (Continental ShelfNotification) 

United Nations Convention on the Law of the Sea 
concluded at Montego Bay, Jamaica 

on 10 December 1982 

28 May 2015 

Receipt of a revised Executive Summaiy of the paiiial submission made by 
the Kingdom ofNorway to the Commission on the Limits of the 

Continental Shelf 

The Secretary-General of the United Nations communicates the following: 

On 4 May 2009, the Kingdom of Norway submitted to the Commission on the Limits 

of the Continental Shelf, in accordance with aiiicle 76, paragraph 8, of the Convention, 

information on the limits of the continental shelf beyond 200 nautical miles from the 

baselines from which the breadth of its territorial sea is measured in respect of Bouvet0ya 

and Dronning Maud Land. 

On 19 May 2015, the Kingdom of Norway submitted a revised Executive Summary 

of its Submission, in respect of Bouvet0ya. 

In accordance with the Rules of Procedure of the Commission (CLCS/40/Rev. l), the 

present communication is being circulated to all Member States of the United Nations, as 

well as States Paiiies to the Convention, in order to make public the revised Executive 

Summary which is available on the website of the Division for Ocean Affairs and the 

Law of the Sea, Office of Legal Affairs, at: wvv\v.un.org/Depts/los. 
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REFERENCE: CLCS.30.2009.LOS.Rev. l (Notification plateau continental) Le 28 mai 2015 

Convention des Nations Unies sur le droit de la mer 
conclue a Montego Bay (Jamalque) le 10 decembre 1982 

Reception d'un resume revise de Ia demande presentee par le Royaume de Norvege 
a Ia Commission des Iimites du plateau continental 

Le Secretaire general de l'Organisation des Nations Unies communique ce qui suit: 

Le 4 mai 2009, le Royaume de Norvege a soumis une demande a la Commission des 
limites du plateau continental, en vertu du paragraphe 8 de l'atiicle 76 de la Convention. Cette 
demande contient des informations sur la limite exterieure du plateau continental au-dela de 200 
milles marins des lignes de base a patiir desquelles est mesuree la largeur de la mer territoriale en 
ce qui concerne Bouvet0ya et la Terre de la Reine-Maud. 

Le 19 mai 2015, le Royaume de Norvege a soumis un resume revise de sa demande en ce 
qui concerne Bouvet0ya. 

Conformement au Reglement interieur de la Commission (CLCS/40/Rev.l), la presente 
communication est transmise a tous les Etats Membres de !'Organisation des Nations Unies et 
aux Etats Patties a la Convention, afin de rendre publique le resume revise. Ledit resume revise 
peut etre consulte sur le site internet de la Division des affaires maritimes et du droit de Ia mer du 
Bureau des affaires juridiques, a l'adresse suivante : www.un.org/Depts/los. 




